
ioana: Buna ziua. Cum vi se pare ideea introducerii in scoli a tabletelor. Manuale electronice? Suntem in 

pas cu tehnologia, dar... in timpul orei daca se va defecta tableta, copilul ce va face? 

InvitatZIUA:  Ideea asta au incercat sa o implementeze cei din Coreea de Sud, dar au renuntat destul de 

repede la ea. Ideea nu a prins nicaieri in lume. 

marius: Cei 100 de euro pe an, daţi profesorilor pentru cărţi, vi se pare o suma suficient de mare pentru 

susţinerea unui aşa-zis învăţământ? 

InvitatZIUA:  Cei 100 de euro nu se mai dau, iar atunci cand se dadeau erau, totusi, un plus. Necesar ar fi 

sa primeasca acei bani in mod constant. 

Anon5758: Anul acesta s-ar da profesorilor. 

InvitatZIUA:  Nu, anul acesta nu se dau cei 100 de euro. Cei care au primit si poate vor mai primi acesti 

bani sunt cei care au dat in judecata administratia locala si au castigat in Justitie. 

InvitatZIUA:  Va asteptam la o cafea la Pravalia cu Carti! La revedere! 


